
Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl 
byars älgjaktområde i Bråthults bygdegård fredagen den 18 januari 2008. 
 
 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Sekreteraren Bengt Jönsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat. 

 
§ 2 Ordförande för årsmötet 
 Till ordförande för årsmötet valdes Göran Björnsson. 
 
§ 3 Sekreterare för årsmötet 
 Till sekreterare för årsmötet valdes Bengt Jönsson. 
 
§ 4 Justeringsmän 
 Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Alf Edmunsson. 
 
§ 5 Mötets utlysande 
 Datum för mötet är bestämd i stadgarna. Kallelse har funnits på hemsidan sen 

25.12.07. och personlig påminnelse skickades ut den 14.1.08. Börje Olofsson har ringt 
sekreteraren och påpekat att det i stadgarna står att skriftlig kallelse ska vara 
jakträttsinnehavarna tillhanda senast två veckor före mötet. 
Kallelsen godkändes med kommentaren att det till nästa år ska skickas en personlig 
kallelse i enighet med stadgarna.  

 
§ 6 Fastställande av röstlängd  
 Det konstaterades att alla närvarande var jakträttsinnehavare och att inga fullmakter 

hade lämnats in. Det fans således 14 närvarande och röstberättigade 
jakträttsinnehavare på mötet. 

  
§ 7 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen delades ut på mötet och godkändes. 
 
§ 8 Styrelsens, kassörens och revisorns berättelser för det gångna året, samt fråga om 

ansvarsfrihet för styrelsen 
Sekreteraren redogjorde för de två arbetsdagarna i skogen. Tio torn byggdes och 
fraktades ut i skogen, pass har snitslas. 
Jakt har bedrivits under nio jaktdagar. Fem älgar har fälts (full licens), skyttar har varit 
Louise Olofsson kalv, Ebbe Eliasson kalv och tjur, Michael Eliasson tjur och 
Olle Jansson tjur. 
Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året.  

 Kassören Göte Johnsson redogjorde för 2007 års utgifter och inkomster. 
 Utgifterna uppgick till 8 641,50 kr, behållningen från 2006 uppgick till 9 390,61 kr 

och inkomsterna till 10 654 kr. Kassabehållning vid årets slut 11 403,11 kr. 
Kassören informerade också om att älgjaktslaget öppnat ett Bankgirokonto 
i Handelsbanken. 



Revisorn Kjell Olofsson hade upprättat revisionsberättelse. Av berättelsen framgick 
att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. Olofsson rekommenderade 
årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2007. 

 Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för  
 2007 samt beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. Mötet 
 beslöt att kassabehållningen 11 403,11 kr överförs till 2008. 
 
§ 9 Val av ordförande för 1år 
 Till ordförande för 2008 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 10 Val av jaktledare för 1 år, (special detta år för att ”komma i fas” med stadgarna). 

Till jaktledare för 2008 valdes Michael Eliasson. 
 
§ 11 Val av biträdande jaktledare för 2 år 
 Till biträdande jaktledare för 2008 och 2009 valdes Kjell Olofsson. 
 
§ 12 Val av 2 styrelseledamöter för 2 år 
 Till ordinarie styrelseledamöter för 2008 och 2009 valdes Olle Jansson och 

Göte Johnsson. 
 
§ 13 Val av 2 styrelseledamöter för 1 år, (special detta år för att ”komma i fas” 

med stadgarna). 
Till ordinarie styrelseledamöter för 2008 valdes Bengt Jönsson och Bo Johansson. 

 
§ 14 Val av suppleant för 2 år 
 Till suppleant för 2008 och 2009 valdes Kjell Olofsson. 
 
§ 15 Val av suppleant för 1 år, (special detta år för att ”komma i fas” med stadgarna). 
 Till suppleant för 2008 valdes Sven-Johan Bengtsson.  
 
§ 16 Val av revisor för 1 år 
 Till revisor för 2008 valdes Göran Björnsson. 
 
§ 17 Val av ombud till kretsens årsmöte 
 Till ombud vid kretsens årsmöte valdes Michael Eliasson och Göran Björnsson. 
 
§ 18 Fråga om anslutning av eller utträde av markområde 
 Områdets areal är för närvarande 1 611 ha. 
 Lennart Fritzon har skickat ett brev och meddelat att han slutar som älgjägare av 

åldersskäl. Sedlinska fortsätter dock som vanligt. Ny kontaktman kommer att 
presenteras. 
Simon Cederquist, Höghult vill gå med i älgjaktsområdet. Fastigheten omfattar 9,8 ha. 
Årsmötet beslutade att Simon Cederquist får ansluta sin mark till älgjaktsområdet, 
samt att avgiften för anslutningen tas ur älgområdets kassa. 
Sekreteraren och Göran Björnsson ombesörjer att registreringen blir inskickad 
(ska vara klart innan den 31.1.08.). 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
§ 19 Jaktens utövande 

Årsmötet beslöt enligt följande: 
Jakten ska starta den första lovliga dagen. 
Princip för avskjutning : Full licens, jämn könsfördelning och att i görligaste mån 
följa kretsens rekommendationer. 
Jaktdagar under 2008 blir således den 13 + 14 + 15 + 18 + 19.10.08. Samling 07.30 på 
Furutångshult. Kalvjakt den 15 + 16.11.08. Samling 8.00 på Furutångshult. 
Om ytterligare jaktdagar behövs kommer dessa att annonseras på hemsidan.   

  
§ 20 Fördelning av älgkött  

Älgkött har fördelats enligt principen ¼ kalv och 1/8 vuxen (smådelslista). Med den 
avskjutning jaktlaget hade under 2007 ”gick köttlistan runt”. 
Årsmötet beslöt att använda samma princip under 2008. 
Sekreteraren räknade upp vilka jaktdeltagare som fått filéer under 2007, nämligen 
Göte Johnsson, Börje Olofsson, Ingmar Johansson, Niclas Lange, Ebbe Eliasson, Elsie 
Olofsson, Kjell Olofsson och Olle Jansson. 

 
§ 21 Viltvård 

Årsmötet beslöt om följande arbetsdagar 2008: Den 19.4.08. och den 20.9.08. klockan 
8.30. Samling på Bråthultsågen 
Älgbanan är bokad till söndagen den 21.9.08. mellan klockan 13.00 och 15.00. 
Årsmötet beslöt att uppdraga åt Börje Olofsson att inköpa 30 saltstenar, så att de kan 
avhämtas i Höghult (vid maskinhallen) från och med 18.4.08. 
Årsmötet konstaterade att det inte är något problem med eftersökshund. 
Bengt Jönsson, Bo Johansson, Göran Björnsson och Michael Eliasson har tränade 
hundar. 
Styrelsen lade fram ett förslag gällande närvaro på arbetsdagar: Aktiva jägare som inte 
närvarar på minst en av de två arbetsdagarna ska betala en avgift på f.n. 500 kr till 
jaktlagets kassa. Aktiv jägare är den som deltager på någon älgjaktsdag, men inte på 
någon arbetsdag. Avgiften påföres arealavgiften nästkommande år. 
Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag.  

 
§ 22 Fastställande av avgifter 
 Arealavgift. Årsmötet beslöt enligt styrelsens förslag, 6 kr/ha, dvs. oförändrad 

arealavgift. 
Disciplinstraff. Årsmötet beslöt att avgiften ska vara oförändrad, dvs. 500 kronor. 

 
§ 23 Fråga om ändring av stadgarna 
 Inga förslag kom fram. 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
§ 24 Övriga frågor 

1) Sven-Johan Bengtssons fråga från föregående årsmöte angående jaktlag och 
ansvarsförsäkring. 
Sekreteraren meddelade att han varit i kontakt med Jägarförbundet och där fått 
besked om att det alltid är den enskildes försäkring som gäller. 
En ansvarsförsäkring har jaktlaget bara nytta av om man arrangerar aktiviteter typ 
jaktstigar, skyttedagar och hundaktiviteter för 3:e man. Det gör inte Brantelid m fl 
byars älgområde. 

2) Sven Johan undrade då vad som gäller om 3:e man klättrar upp i ett jakttorn och 
skadar sig. Det uppdrogs åt styrelsen att undersöka. 

3) Göran Svensson undrade över Seidlinska, när klubben bildades, vilka regler som 
gäller, osv. Göran Björnsson åtog sig att forska i ämnet. 

4) Det beslutade att kostnaden för förtäringen i samband med mötet ska tas ur kassan. 
 

§ 25 Avslutning 
Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  
14 personer deltog i årsmötet. 

 
 
 Bråthults bygdegård 18 januari 2008 
 
 
 
 Vid protokollet    Justering 
 
 
 
 

Bengt Jönsson          
            
       Göran Björnsson 
 
 
 

 Alf Edmunsson 


